
 
 

PROTOKÓŁ NR 40-06/2005 
 
z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dniu 09 maja 2005 r. o godz. 10:00 w 
sali 003 Nowego Ratusza w Gdańsku. 

 

Obecni: wg załączonych list obecności.  
 

Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu 

uczestniczyło 6, czyli było quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny Wiesław Kamiński - 

przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Miasta 

Gdańska, który po powitaniu zaproszonych gości i 

radnych - zaproponował porządek posiedzenia: 
 
 

 
1. Towarzystwa Budownictwa Społecznego – ocena 

finansowa i merytoryczna. 
 

2. Przedstawienie przez służby Prezydenta Gdańska 
wyników auditu zewnętrznego.  

 
3. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 
Gdańska na rok 2005 – druk nr 1375.  

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta 

Gdańska w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Prezydenta Miasta Gdańska – druk nr 1369.  

 
5.   Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przed Komisją 
Regulacyjną w Warszawie ugody w przedmiocie 
zamiany nieruchomości gruntowej położonej w 
Gdańsku przy ul. Bogusławskiego róg ul. Podwale 
Przedmiejskie, stanowiącej własność Związku Gmin 



 2 

Wyznaniowych Żydowskich z siedzibą w Warszawie 
przy ul. Twardej 6, na nieruchomość gruntową 
położoną w Gdańsku przy ul. Długie Ogrody, 
stanowiącą własność Gminy Miasta gdańska, oraz 
niedochodzenia przez Gminę Miasta Gdańska, 
należności stanowiącej różnicę między wartością 
zamienianych nieruchomości w zamian za zrzeczenie 
się przez Związek Gmin Wyznaniowych Żydowskich z 
siedzibą w Warszawie przy ul. Twardej 6 
wszystkich obecnych i przyszłych roszczeń w 
stosunku do Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1362. 

 
6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 
Wniesiono do porządku następujące projekty uchwał w 

sprawie: 

•••• zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia zasad taryfowych oraz cen 
za przejazdy środkami gminnego transportu 
zbiorowego - druk nr 1382. 

•••• zmian w załączniku do Uchwały Nr XXIII/689/04 
Rady Miasta Gdańska      z dnia 29 kwietnia 
2004 r. o przyjęciu Programu Rewitalizacji 
Obszarów Zdegradowanych w Gdańsku – Lokalnego 
Programu Rewitalizacji zmienionym Uchwałą Nr 
XXVIII/919/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 
września 2004 r.  - druk nr 1378. 

•••• wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasta 
Gdańska do spółki Pomorska Specjalna Strefa 
Ekonomiczna spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Sopocie oraz 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki - druk nr 1383. 

•••• zmiany Planu Inwestycyjnego Miasta Gdańska na 
lata 2005-2009 - druk nr 1379. 

•••• zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na 2005 rok”     - 
druk nr 1376. 
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Została zmieniona pierwotna numeracja porządku 

posiedzenia. 

 

Porządek przegłosowano 3 głosami, przy 1 przeciwnym. 

 
PUNKT – 1 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia zasad taryfowych oraz cen za przejazdy 
środkami gminnego transportu zbiorowego – druk nr 
1382. 
 
Pan Dimitris Skuras – dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 
 
Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy są jakieś pytania do pana dyrektora? Nie widzę, 

proponuję przystąpić do głosowania. 
 

USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa rady Miasta gdańska 4 glosami za, 

przy 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr stanowi załącznik do protokołu. 

 

PUNKT – 2 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego – ocena finansowa 
i merytoryczna. 
 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Są zaproszeni prezesi obu naszych spółek tbs-ów, 

jeśli państwo pozwolicie, może byśmy prezesom oddali 

głos, bowiem jeśli chodzi i o same wyniki finansowe 

za rok bieżący one nie zostały jeszcze zaprezentowane 

ani radzie nadzorczej ani zgromadzeniu wspólników. W  

związku z powyższym, są pierwszą wersją zaproponowaną 

przez zarządy obu spółek.  
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Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Rada nadzorcza nie zna wyników? 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Tzn. rada nadzorcza wstępnie pracowała – ale nie są 

jeszcze zatwierdzone.  

 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Nie otrzymaliśmy wcześniej wszystkich materiałów. Ja 

proponuję ten punkt zdjąć i przełożyć na następne 

posiedzenie. Oczywiście, prosilibyśmy o dodatkowe 

materiały, ocenę finansową i merytoryczną. 

Czy ktoś z państwa ma odmienne zdanie? 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Jak sobie przypominam, to myśmy już wcześniej 

dyskutując nad tbs-ami zawsze mówili, że co jakiś 

czas będziemy chcieli rzetelnie porozmawiać. Stad Pani 

dyrektor zawsze wiedziała, że to była szczególna 

troska pana przewodniczącego Kamińskiego, zresztą 

słuszna, żeby na ten temat rozmawiać. Też mi się 

wydaję, że to nie było aż takie specjalne zaskoczenie 

co do intencji, przedmiotu czy celu tego punktu na 

komisji. Chcieliśmy po prostu przegadać, zobaczyć, 

powiedzieć np. że jest to dobry kierunek 

rozwiązywania problemów mieszkaniowych dla miasta 

Gdańska, dla jakiejś tam grupy społecznej,  z punktu 

widzenia finansowego i celów podstawowych realizacji 

zadań lub ewentualnie nie. Trudno  to rzeczywiście, 

jak przewodniczący powiedział, dyskutować jeżeli 

dostałem materiał przed komisją.  

 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Jeśli chodzi o samą merytorykę to wiadomo, że 

jesteśmy przygotowani i tutaj, jeśli chodzi o sposób 

działania spółek, możliwości dokapitalizowywania 

tychże spółek i wykonanego budownictwa to jesteśmy w 

stanie przedstawić dzisiaj, teraz. 
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Natomiast, jeśli chodzi o wyniki finansowe spółki to 

niestety, wiemy że zgodnie z Ustawą o rachunkowości,  

spółki mają prawo zrobić to do końca czerwca. Z uwagi 

na zadania jakie wykonują, w tej chwili oba tbs-y 

kończą budynku, są zaangażowani mocno w sferę 

inwestycyjną. 

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska  
Ja uważam, że tbs-y są przygotowane żeby omówić tę 

sprawę na dzisiejszym posiedzeniu. Natomiast my nie 

jesteśmy przygotowani, bo materiały otrzymaliśmy dziś 

TBS Motława. Trzeba to przeczytać, zapoznać się, 

zabrać głos. Mam nadzieję, że GTBS również opracuje 

cos takiego i nam przedstawi, przynajmniej przed 

komisją i będzie nam łatwiej dyskutować na ten temat. 

Na pewno, wierzę, że jesteście bardzo przygotowani – 

a my troszeczkę mniej. I stąd ten wniosek pana 

przewodniczącego jest uzasadniony.  

 

Pan Wyganowski – TBS Motława  
Bardzo proszę, żeby informacja o tym przychodziła 

może wcześniej – ja fax otrzymałem w czwartek, stąd 

późne dostarczenie materiałów. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
To nie chodzi o późne dostarczenie – ale o to, 

żebyśmy mogli się rzetelnie przygotować. Ja nie 

wątpię, że jednostki są przygotowane do tej dyskusji. 

Chodzi o to, żebyśmy my byli przygotowani, żeby można 

było porównać dokumenty finansowe ze 3 lata wstecz. 

W związku z powyższym, poddaję mój wniosek pod 

głosowanie, aby ten punkt zdjąć z porządku 

dzisiejszych obrad. 

Rozumiem, że resztę dokumentów otrzymamy od państwa. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 4 głosami za, 

przy 1 przeciwnym – zdjęła punkt z porządku obrad 

komisji. 
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PUNKT – 3 
Przedstawienie przez służby Prezydenta Gdańska 
wyników auditu zewnętrznego.  
 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Panie przewodniczący, w związku z tym że zamysł jest 

bardzo ogólny, poprosiłem na dzisiejsze spotkanie w 3 

tematach – żeby poinformować komisję. 

Pierwsza sprawa dotyczy ISO i auditu wewnętrznego, 

który miał miejsce ostatnio. Była kontrola – jesteśmy 

po kontroli, mamy wyniki.  

Druga sprawa, audyt, to co pan przewodniczący sobie 

życzył. Otrzymaliście państwo teraz audyt pełnej 

oceny finansów. 

I trzecia sprawa, nasza pani audytor wewnętrzny, 

która przedstawi tematykę pracy którą się zajmuje i 

jakie przeprowadzała kontrole i co się w urzędzie 

działo w zakresie finansów.  

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Przedstawiła sprawozdanie z auditu zewnętrznego ISO, 

przeprowadzonego przez Polski Rejestr Statków. 

Zadaniem było odnowienie certyfikatu Systemu 

Zarządzania Jakością  zgodnie z normą ISO 9001/2000. 

Raport jest sporządzony zgodnie z poszczególnymi 

punktami normy systemu jakości, jest ich 8 – i 

omówione poszczególne zagadnienia z tej normy, w 

odniesieniu do sytuacji którą po przeprowadzeniu 

auditu zastano w urzędzie.  

Członkowie komisji otrzymali materiał podczas 

posiedzenia komisji. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

 

Audit wykazuje, że Urząd Miejski w Gdańsku rozwija 

się i doskonali wszelkie działania nakierowane na 

świadczenie coraz lepsze świadczenie usług dla 

klientów. Duże uznanie ze strony PRS-u tyczyło strony 

informatycznej urzędu. Do tego, ze w bardzo krótkim 

czasie udoskonaliliśmy świadczenie naszych usług dla 

klientów. W tej chwili proponując 36 usług on-line, 

które zdecydowanie ułatwiają życie tym, którzy chcą 

załatwić dowód osobisty, czy prawo jazdy, czy 
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działalność gospodarczą w różnych wariantach, w 

najróżniejszych etapach jego realizacji.  

Również zwrócono uwagę, że bardzo pozytywnym 

zjawiskiem jest to, iż miasto przystąpiło do 

społecznej akcji Przejrzysta Polska. Jest to 21 

zadań, również zadania dotyczące działalności Biura 

Rady które pozwalają na spojrzenie bardziej 

przejrzyste na to, co dzieje się w urzędach, większą 

otwartość. To wszystko to jest przygotowywane w tej 

chwili, za moment będzie w całości publikowane na 

stronach internetowych. Te 21 zadań przyszło tym 

łatwiej, iż większość tych zadań praktycznie miał w 

trakcie realizacji. My mieliśmy, my mamy na naszej 

stronie internetowej procedury co i jak w urzędzie, 

mamy usługi on-line, mamy zupełnie nową, zmienioną 

formę zatrudniania pracowników w urzędzie i cale 

mnóstwo rzeczy, które tam są jako hasła do zrobienia. 

U nas to już funkcjonowało. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Jaki to jest procent nadzoru nad sferą tych usług w 

skali miasta, czy to można jakoś wyliczyć? 

 

  

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Liczbę procedur mamy jak najbardziej wyliczalną, 

procedury dotyczą często takich prostych zadań 

wykonywanych na stanowisku pracy to są procedury 

wykonane na danych stanowiskach pracy, czyli jest 

spisane to, co robimy. Takich procedur mamy w tej 

chwili 435, mogę się tutaj pomylić o 2-3, bo przyszły 

nowe zmiany. Jest to cyfra ruchoma, w zależności 

jakie zadania gmina dostaje ustawowo. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ile, ile procentowo? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Przypuszczam, że gdzieś 1/3 zadań takich drobnych 

jest spisana bardzo dokładnie – ale w tym są 

procedury ogólnourzędowe – jest ich 50 w tej chwili. 

Tutaj trudno mówić procentowo. 
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Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ja pani powiem do czego ja zmierzam, pytając się o 

procentowy udział – jaką faktycznie wielką sferą mamy 

poddane nadzorowi, żeby to ocenić. A mówię to 

nieprzypadkowo, bo jak była wprowadzana ta reforma 

administracyjna, powiaty byłem w takiej grupie się 

szkolącej i było ok. 20 książeczek, gdzie takie 

procedury były wyszczególnione. Pewnie pani to zna. I 

chodzi mi właśnie o procent takich procedur pod 

kontrola. Mówi pani, ze 1/3? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
1/3 to na pewno. Ale np. sam Wydział Spraw 

Obywatelskich to jest 90% 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A czy macie takie zamierzenie, ze jak teraz jest 1/3 

to za 2 lata będzie ile? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Nie, nie – tego nie da się tak zrobić. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Nie można? Nie ma takiej możliwości? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Nie. Może być tak, że za pół roku obejmiemy 100%, 

może tak być. Mamy cale finanse, Wieloletni Plan 

Inwestycyjny jest w całości, jest przygotowanym 

całym, długim, szczegółowym procesem, projektowanie 

budżetu jest również uporządkowane, każdy etap jest 

uporządkowany – tu trudno mówić czy to jest 1/3 

zadania czy 1/5, bo w całości urzędu stanowi to 

bardzo ważny temat.; strategia rozwoju miasta tak 

samo-ona jest w całości przyjęta – monitorowanie  do 

realizacji tej strategii też w całości jest opisane. 

 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
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Wszystkie procedury są opisane, nic nie może gdzieś 

zginąć – to jest do ustalenia, gdzie pismo utknęło. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Mi się wydaję, ze droga do prezydenta, czy zastępców 

to strasznie długo trwa. 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Procedury także określają czas, w którym dokument ma 

z biurka na biurko trafić. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Czy skargi się zmniejszyły? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Tak, skargi się zmniejszyły. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
O ile? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Analiza skarg jest prowadzona regularnie, 2 razy w 

roku – raz w roku sprawozdawana prezydentowi na 

kolegium.  

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Czy może rodzaj skarg się zmienił? 

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Skargi generalnie są bardzo różne, w zależności od 

tego jakie są zmienione przepisy – jak analizowaliśmy 

i obserwujemy. W zależności jaka jest wywoływana 

akcyjność na rynku wśród mieszkańców – to takiego 

rodzaju są to skargi.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
A czas jaki trzeba poświęcić? Czasem czekam aby 

podpisać jakieś pismo i widzę, że dziewczyny czekają 

na jakieś numery. 
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Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Doszło pracownikom wiele nowych elementów pracy, 

których do tej pory nie było w zakresach obowiązków, 

jak pan słusznie zauważył – to jest wpisanie tego w 

komputer, wpisanie w docmana każdego kwitu – ale to 

jest oczywiście w ramach godzin pracy.   

 

Pani Anna Zajko – Wydział Kadr i Organizacji UM w 
Gdańsku. 
Ale to nie system jakości wprost – to pewne 

udoskonalenie pracy całej administracji.  

 

Pani Teresa Blacharska- dyrektor Wydziału Finansowego 
UM w Gdańsku 
Kiedyś wpisywało się korespondencję w wydziałach  

dzienniku ręcznie – a teraz wpisuje się w kancelarii 

ogólnej i SA wydruki, które idą do wydziału. Powinno 

być szybciej. 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Każdy dyrektor ma na swoim biurku komputer lub w 

swoim sekretariacie, wszystkie e-maile i hasła mają, 

pośrednio przez sekretariaty trafiają do nich na 

biurka.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania? Dziękujemy 

pani. 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Teraz pani dyrektor Blacharska omówi Fitch Ratings, 

obsługiwała kontrolę. 

 

 

Pani Teresa Blacharska- dyrektor Wydziału Finansowego 
UM w Gdańsku 
Proszę państwa, jest to druga ocena zdolności 

kredytowej miasta, analizy kredytowej miasta. 

Pierwsza była przeprowadzona przez międzynarodową 

firmę – ona troszeczkę inaczej podeszła do oceny 

zdolności kredytowej miasta, bardziej kładła nacisk 

na otoczenie miasta niż na sprawy…oczywiście brała 

pod uwagę finanse miasta ale w mniejszym stopniu,  w 
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porównaniu z otoczeniem. Natomiast firma Fitch brała 

pod uwagę przede wszystkim finanse miasta i otoczenie 

w tle. Tutaj, analizując finanse miasta zauważyła 

pozytywne i słabe strony naszły finansów. Została 

zrobiona analiza metoda SWOT czyli słabe i dobre 

strony zostały miasta przytoczone. Dużą zaletą  oceny 

jest to, że miasto utrzymało swój raitings na 

poziomie 3bb z rokowaniami stabilnymi. Jest to ocena 

dokonana w walucie zagranicznej i krajowej, ocena 

długoterminowa, czyli odnawiana co roku – umowa jest 

zawarta na 3 lata.  

Firma została wybrana w przetargu międzynarodowym, 

startowały 3 firmy, bo takie są 3 firmy i tym razem 

Fitach ze względu na cenę zwyciężyła.  

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Teraz bardzo proszę panią Ewę Bolesławską, która jest 

naszym audytorem wewnętrznym. 

 

Pani Ewa Bolesławska – audytor wewnętrzny UM w 
Gdańsku 
Dzień dobry, pierwszy raz jestem u państwa - Ewa 

Boleslawska – koordynator zespołu audytorów 

wewnętrznych w Urzędzie Miejskim w Gdańsku. W 

ubiegłym roku prezydent powołał samodzielne 

stanowisko audytora wewnętrznego. W ubiegłym roku 

było powołane samodzielne stanowisko, ja byłam tą 

osobą. W związku z czym do moich zadań należało 

przede wszystkim zapoznanie się z pracą urzędu , 

wszelkimi ustawami, przepisami wewnętrznymi, 

zewnętrznymi i wszystkim tym, co może być przydatne, 

każda wiedza jest przydatna audytorom.  

Brałam udział m.in. w szkoleniach przygotowujących  

mnie do tego zawodu. Zdałam w tym czasie egzamin 

państwowy i zajęłam się analizą ryzyka i oceną 

urzędu, która jest podstawą potem do sporządzenia 

planu rocznego zadań audytu na następny rok. Ten plan 

został na podstawie analizy stworzony zgodnie z 

ustawą do końca października ubiegłego roku. Z tym, 

że był robiony przez jedną osobę, przeze mnie i do 

takich etatów został dostosowany. W styczniu została 

zatrudniona jeszcze jedna osobą, również już po 

egzaminie państwowym, na stanowisko audytora 

wewnętrznego. Od 2 marca, prezydent zarządzeniem 218 
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powołał Zespół Audytorów Wewnętrznych. Jest to 

struktura obok biur i wydziałów – czyli wydzielona i 

samodzielna jednostka.  

Często jesteśmy myleni z auditem naszym wewnętrznym. 

System zarządzania jakością ISO posługuje się 

nomenklaturą, nazwą audit – audit zewnętrzny i audit 

wewnętrzny. Przyjęli tłumaczenie bezpośrednie z 

angielskiego, be spolszczenia. Wówczas, kiedy 

nazywamy coś auditem powinniśmy mieć na myśli 

zarządzanie jakością.  

Natomiast zgodnie z ustawą ministra finansów audyt 

wewnętrzny  ma na celu przede wszystkim  

przeprowadzenie audytów wewnętrznych, przez które 

dostarczamy prezydentowi zapewnienia, że mechanizmy 

kontroli, mechanizmy zarządzania i kontroli 

wewnętrzne, w tym kontroli finansowej w urzędzie 

funkcjonują prawidłowo. Czyli, zajmujemy się nie tak 

jak audit tylko zarządzaniem jakością – czyli 

zajmujemy się właściwie całą tematyka urzędu.  

W tej chwili kończymy pomału zadanie pierwsze z planu 

rocznego – zabezpieczenie osób i mienia w urzędzie 

miejskim, w ramach obszaru ryzyka kontrola 

wewnętrzna. Myślę, ze do końca maja uda nam się 

sporządzić całe sprawozdanie. Wówczas będę mogła 

przedstawić więcej szczegółów.  

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Jak pani tak o tym audycie. Ja w lutym chyba wysłałem 

pismo do prezydenta miasta, w lutym chyba, dotyczącą 

m.in. audytów, kontroli wewnętrznej itd. – i chciałem 

powiedzieć, że w ramach auditu, tych procedur nie 

otrzymałem odpowiedzi. Nawet KPA mów, że miesiąc, a 

jak trudne to 3 miesiące. 

To jest o tyle istotne, że nawet Komisja Budżetowa 

zwróciła się do prezydenta o ustosunkowanie się. 

 

Pani Ewa Bolesławska – audytor wewnętrzny UM w 
Gdańsku 
Ja na pana pytania dotyczące audytu odpowiadałam. 
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Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Mówiłem, że pan radny jest niezwykle czujny, 

pochwaliłem za czujność. Poszedłem krok dalej i 

Wydział Finansowy wprowadził te same procedury 

dodatkowo. Mimo, że my mamy wszystko dokładnie 

napisane w naszych wewnętrznych zarządzeniach, a 

szczególnie w dokumencie który jest sporządzony, jest 

modelowy – w instrukcji obiegu dokumentów 

finansowych, gdzie jest dokładnie opisane; kto, za 

co, kiedy, za co odpowiada. 

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A czy ja pismo otrzymam panie skarbniku? 

 

 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Z tego co wiem, prezydent przygotował odpowiedź. 

 
 
Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy jeszcze mamy do pani jakieś pytania? 

Nie widzę. Dziękuję. 

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ja mam wniosek. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Dobrze.  

Czy jeszcze ktoś ma jakieś pytania? Nie widzę. 

Państwu dziękujemy bardzo. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 
 

 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska zwraca się do 

pana prezydenta o przedstawienie komisji harmonogramu 

planu pracy audytora wewnętrznego. 
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Powyższe przyjęto pozytywnie – 4 głosami za, przy 1 

wstrzymującym się. 

 

Treść Wniosku Nr 40-06/15/05/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 4 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska 
na rok 2005 – druk nr 1375.  
 

 

Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Jak informowałem już na sesji sprawozdawczej na temat 

budżetu, szczegóły przedstawi pani dyrektor 

Blacharska. Przygotowaliśmy się do tego projektu 

uchwały. Pierwsze pytanie, jakie by się nasuwało, od 

razu chciałbym na nie odpowiedzieć, o czym już 

informowałem na sesji sprawozdawczej na temat 

budżetu, dlaczego nie dzielimy 147 mln tylko kwota 

jest znacznie niższa, ta która jest do 

rozdysponowania. Jakie tego reperkusje? Takie, ze 

zgodnie z ustawa o finansach , art. 112 który 

przytaczałem na wszystkich komisjach i sesji również 

mówiłem – dokonuje się podziału wolnych środków. 

Natomiast, nadwyżkę ujmuje się jeżeli bilans nadwyżek 

z lat ubiegłych jest dodatni – to wtedy dzieli się tą 

nadwyżkę. Ponieważ mamy tylko 2 lata – ostatni2—3 i 

2004 r. mamy nadwyżkę dodatnią, natomiast w bilansie 

ciągnionym jest to wynik ujemny. Musieliśmy tutaj 

bardzo skrupulatnie wyliczyć kwotę wolnych środków. I 

tę kwotę wolnych środków przedstawiamy państwu do 

dyspozycji podziału, zgodnie z deklaracjami pana 

prezydenta. To jest pierwsza sprawa. Druga sprawa, 

zwracam wysokiej komisji uwagę, że jak dodamy wolne 

środki te które umieszczamy i te, które już są w 

budżecie to mniej więcej zejdziemy na kwotę nadwyżki, 

która jest dzielona. Przypomnę, że wolne środki w 

budżecie na rok 2005 to jest 41 mln zł, które 

umieściliśmy plus ta propozycja, którą dzisiaj tutaj 

przedstawiamy. W sumie mniej więcej taka jest 

oscylacja. Nasz prośba do komisji o uwzględnienie 

tych wyjaśnień, ponadto ten sposób podziału powoduje 
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że wydaje nam się, że bezpiecznie miasto będzie mogło 

finansować swoje zadania w 2005 r. i dochować tych 

wskaźników operacyjnych o których dzisiaj była mowa.  

 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Pani dyrektor, co ta spółka będzie miała robić? 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Przede wszystkim ona będzie budować. I głównie 

wejdzie tutaj kapitał inwestora drugiego.  

 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Przy tych 100 tyś zł jakli to jest procent udziałów w 

tej spółce? 

 
Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
To jest kropla w morzu. 

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
To po co? 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Po to, żeby pokazać że miastu też na tym zależy. 

Żebyśmy się też zaangażowali. Jeżeli nie dojdzie do 

skutku – to jest intencja – mu tu jeszcze nie 

wchodzimy ani spółką, ani kapitałem, ani gruntem.  

 

 
Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
A jak z gruntem? 

 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Rada będzie musiała zdecydować, nikt nie zrobi nić 

bez państwa. Nie wydacie zgody – nikt nic nie 

sprzeda, nie da spółce gruntu.  
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Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Proszę państwa, każdy etap jest z państwem 

uzgadniany. Przecież my nie wniesiemy do spółki 

kapitału. To jest na razie rezerwacja środków. 

 

 
Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Po co aporty? 

 
Pan Włodzimierz Pietrzak – Skarbik Miasta Gdańska 
Ale, nikt nie chce  żadnych aportów wnosić. 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
My jeszcze nic nie wnosimy , proszę państwa. Na razie 

to są naprawdę intencje.  

Musimy pokazać, że jako miasto zależy nam na rozwoju. 

My chcemy zagospodarować ładny kawał miasta.  

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Trzeba dać warunki. 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Ale mu damy warunki. To jest na razie tylko intencja. 

Przecież wiecie, że to co było kiedyś to było dawno i 

nieprawda. Naprawdę nie wnosimy żadnych gruntów, ani 

pieniędzy – dopóki nie widzimy efektów. Dopóki nie 

będzie efektów – nie będzie spółki. 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Można panie przewodniczący? 

Przy całej mojej sympatii do pani dyrektor, odnosząc 

się do głównej treści pani wywodu, że to jest kwestia 

intencji, tak? 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Tak.  
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Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
To nasza ocena tej intencji  diametralnie się różni. 

Skąd wynika pani dyrektor spór między nami? Ponieważ 

to jest tylko kwestia intencji, a my intencje 

komentujemy całkowicie inaczej – trudno jest się po 

prostu z tym zgodzić. 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
To co, nie jesteśmy za rozwojem miasta? 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
My myślimy, że to będzie pierwowzór do innych, 

kolejnych działań, gdzie potem się nam powie tak: 

żeście podjęli uchwałę w sprawie budowy to teraz 

dawajcie kas. Potem  przyjdzie dyrektor od programów 

rozwojowych i skarbu i powiedzą: słuchajcie, tyle już 

poszło – teraz musimy to robić. Potem będzie grunt, 

potem będzie co innego i właśnie tak oceniając 

intencje – przykro mi, że tak mówię pani dyrektor, to 

nie jest zarzut do pani…  
 
Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Mi jest jeszcze bardziej przykro, bo jeżeli chcemy, 

chcemy żeby coś w tym mieście funkcjonowało, żebyśmy 

poszli do przodu  - sami to wiemy – musimy z siebie 

też coś dać.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Wchodzicie do spółek, żeby były wpływy, prawda? To 

nie są intencje tylko zawiązanie nowego podmiotu i 

współodpowiedzialność. Nie widzę żadnego uzasadnienia 

ekonomicznego dla takiego przedsięwzięcia. I nie 

przekonują mnie żadne opowieści, że inwestor chce 

zainwestować i swoją decyzję inwestycyjną będzie 

uzależniał od 100 tyś współudziału miasta, czy nie.  

 

Proszę jeszcze o omówienie tej spółki sportowej.  
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Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Proponuje się utworzenie spółki sportowej akcyjnej. 

Ta spółka związana ze stworzeniem warunków awansu  

drużyny piłki nożnej w Gdańsku.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
My będziemy 100% udziałowcem? 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
My będziemy udziałowcem tej spółki. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
100% udziałowcem tej spółki? 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Nie. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
No to jaka ma być struktura kapitału. 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Proszę państwa, nie można przygotować uchwały na 

sesję Rady, powołującej spółkę  - miasto, jako jeden 

z udziałowców spółki, jeżeli nie będą zarezerwowane 

środki w budżecie na ten cel.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Miasto ma mieć klub sportowy, spółkę i zarabiać na 

przyszłej sprzedaży biletów? O co tu chodzi?  

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Może dać jako dotację? 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Dotację to rozumiem – ale spółkę? Dlaczego mamy mieć 

spółkę jako współwłaściciel?  

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Sport to zadania własne? 
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Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Tak. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Wyczynowy? 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
No właśnie, wyczynowy? 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Nie, wyczynowy nie.  

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
A, no właśnie. Rozumiem, że upowszechnianie, promocja 

itd.  

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Upowszechnianie sportu, udostępnianie boisk… 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ta spółka to myślimy konkretnie o Lechii i o 

wyczynowym – to co pytał radny Kamiński. 

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Generalnie idziemy w tę stronę, aby wspomóc ten 

stadion, ażeby tam… 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Stadion jest naszą własnością więc nie musimy niczego 

wspomagać.  

A ja pytam się, dlaczego miasto Gdańsk ma być 

współwłaścicielem klubu sportowego, uzasadnienie – bo 

to mnie interesuje. Bo nie jest to rzeczywiście 

upowszechnienie sportu młodzieży, zadanie własne.  

 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
No, nie możemy powiedzieć, że nie jest to 

upowszechnienie sportu, bo w jakiejś mierze jest.  
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Jest kwestią tego, że chodzi o to że aby ten klub 

sportowy zafunkcjonował, aby zdobyć sponsorów również 

którzy będą się współczyniali do funkcjonowania 

pozytywnego i boiska i spółki i drużyny. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Z tego co pamiętam, to miasto wspomaga Lechię bardzo 

dobrze.  

Nie sądzę, żeby to była przeszkoda w pozyskiwaniu 

sponsorów. Ale pytam się o sens współposiadania klubu 

sportowego i współodpowiedzialności.  

Powiem szczerze, nie miałbym żadnych wątpliwości 

gdyby chodziło o darowiznę dla klubu sportowego. 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Nie możemy dać darowizny. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Dobrze, pożyczka umarzalna. 

Jeżeli miasto ma uczestniczyć w spółce – uważam, że 

jeżeli chodzi o kluby sportowe to zgadzam się że 

powinny być spółki  - ale spółki prywatnych 

inwestorów, tak jak Real czy jakieś inne kluby 

europejskie.  

Nie podoba mi się ta idea. 

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
To co, mamy coś jeszcze w tej sprawie? 

 

Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Panie przewodniczący, tak myślę że jeżeli w budżecie 

są takie pozycje jak to jedno 100 tyś i kolejne 100 

tyś – to rozumiem, że głosując za takimi zmianami w 

budżecie jesteśmy za tymi zmianami również. Natomiast 

one są ujęte dosyć ogólnie i nie są tutaj dokładnie 

wyszczególnione. Chyba co do tych spółek będzie i tak 

musiała być osobna uchwała? 
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Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Tak, osobna uchwała. Tu jest kwestia tylko 

możliwości, ewentualnie w przyszłości podjęcia 

tematu. 

 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Ale wiesz, jak to będzie – później będzie powoływanie 

się że już raz decyzja była podjęta.  

 
Radny Kazimierz Koralewski – członek komisji 
Zastanawiałem się nad takimi argumentami, bo 

rzeczywiście zgoda w tej chwili, że powiedzmy jest 

więcej punktów dotyczących zmian w budżecie co do 

których jest powiedzmy zgodność ale są i punkty co do 

których się nie zgadzamy – to mógłby powstać zarzut 

czy domniemanie, że jesteśmy również przeciwko innym 

zmianom w budżecie.  

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Głosowanie jest za projektem uchwały, oczywiście.  

Ale to nie znaczy, że nie można poszczególnych 

punktów wyłączyć.  

 

Wiceprzewodnicząca Maria Małkowska 
Można również przenieść do rezerwy celowej. 

 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydziału 
Finansowego UM w Gdańsku 
Nie można już na tym etapie, nie można tworzyć już 

rezerw na tym etapie. 

 

Przewodniczący Wiesław Kamiński 
W związku z powyższym, ponieważ mamy inne zdanie – 

poprośmy może o zdjęcie tych 2 punktów. Jest to 

decyzja ważna, decyzja rodząca skutki w przyszłości i 

moim zdaniem, takim lakonicznym wprowadzaniem tego 

nie powinno się robić. Taki jest mój wniosek. 
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USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu 

pana Włodzimierza Pietrzaka – Skarbnika Miasta 

Gdańska, pani Teresy Blacharskiej – dyrektor Wydziału 

Finansowego , pani Iwony Bierut – zastępcy dyrektora 

Wydziału Skarbu, pana Krzysztofa Rudzińskiego – 

zastępcy dyrektora Wydziału programów Rozwojowych 

oraz dyskusji – 3 głosami za, przy 2 wstrzymujących 

się – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały z następującymi poprawkami: 

Zdjęcie z przedłożonego projektu budżetu 2 zadań 

inwestycyjnych na kwotę 200 000 zł: 

• spółki prawa handlowego z wkładem gminy na 

zagospodarowanie Targu Siennego – 100 000 zł, 

• spółki sportowej – 100 000 zł. 

 

W celu zachowania równowagi budżetowej, komisja wnosi 

o zmniejszenie proponowanych do zaangażowania w 

budżecie wolnych środków o tę samą kwotę. 

 

W ocenie komisji tworzenie spółek prawa handlowego 

powinno być poprzedzone dyskusją merytoryczną, 

analizą realizacji projektów gospodarczych, a w 

następstwie dyskusji – projektowanie wydatków w 

budżecie gminy. 

Komisja zwraca się do prezydenta miasta Gdańska o 

przeprowadzenie debaty, dotyczącej udziału miasta 

Gdańska we wspólnym przedsięwzięciu gospodarczym z 

partnerami: PKP i ING Real Esteta oraz Klubem 

Sportowym Lechia Gdańsk.  

 

 

Treść Opinii nr 40-06/362/64/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

PUNKT – 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta 
Gdańska – druk nr 1369.  
 

 

Radny Maciej Lisicki 
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W imieniu wnioskodawców przedstawił projekt uchwały 

Rady Miasta Gdańska. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska głosowała 

następująco: 2 głosy za, 2 przeciwne i 1 wstrzymujący 

się – druk nie uzyskał poparcia.  

 

Treść Opinii Nr 40-06/363/65/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 6 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przed Komisją Regulacyjną 
w Warszawie ugody w przedmiocie zamiany nieruchomości 
gruntowej położonej w Gdańsku przy ul. Bogusławskiego 
róg ul. Podwale Przedmiejskie, stanowiącej własność 
Związku Gmin Wyznaniowych Żydowskich z siedzibą w 
Warszawie przy ul. Twardej 6, na nieruchomość 
gruntową położoną w Gdańsku przy ul. Długie Ogrody, 
stanowiącą własność Gminy Miasta gdańska, oraz 
niedochodzenia przez Gminę Miasta Gdańska, należności 
stanowiącej różnicę między wartością zamienianych 
nieruchomości w zamian za zrzeczenie się przez 
Związek Gmin Wyznaniowych Żydowskich z siedzibą w 
Warszawie przy ul. Twardej 6 wszystkich obecnych i 
przyszłych roszczeń w stosunku do Gminy Miasta 
Gdańska – druk nr 1362. 
 

Pan Tomasz Lechowicz – dyrektor Wydziału Skarbu UM w 
Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 
 
Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy są jakieś pytania do pana dyrektora? Nie widzę, 

proponuję przystąpić do głosowania. 

 
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja Budżetowa 2 głosami za, przy 3 wstrzymujących 

się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 40-06/364/66/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na 2005 rok”     - druk nr 
1376.  
 

Pani Janina Mańko – Wydział Spraw Społecznych UM w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 
Przewodniczący Wiesław Kamiński 
Czy są jakieś pytania do pani? Nie widzę, proponuję 

przystąpić do głosowania. 

 

 

USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 4 głosami za – 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 40-06/365/67/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Planu 
Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2005-2009 - 
druk nr 1379. 
 

 

Pan Krzysztof Rudziński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 
Przewodniczący Wiesław Kamiński 



 25

Czy są jakieś pytania? Nie widzę. Kto z państwa jest 

za, kto przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję 

 
USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 2 głosami za, 

przy 3 przeciwnych – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 40-06/366/68/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
woli przystąpienia Gminy Miasta Gdańska do spółki 
Pomorska Specjalna Strefa Ekonomiczna spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Sopocie 
oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki - druk nr 1383. 
 

Pani Iwona Bierut – zastępca dyrektora Wydziału 
Skarbu UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 

 

Ponieważ nie było głosów w dyskusji, przewodniczący 

poddał projekt pod glosowanie. 

 

USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 3 głosami za, 

przy 2 przeciwnych – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 40-06/367/69/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

PUNKT – 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w 
załączniku do Uchwały Nr XXIII/689/04 Rady Miasta 
Gdańska      z dnia 29 kwietnia 2004 r. o przyjęciu 
Programu Rewitalizacji Obszarów Zdegradowanych w 
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Gdańsku – Lokalnego Programu Rewitalizacji zmienionym 
Uchwałą Nr XXVIII/919/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 
30 września 2004 r.  – druk nr 1378. 
 

Pan Krzysztof Rudziński – dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

 
Ponieważ nie było głosów w dyskusji, przewodniczący 

poddał projekt pod glosowanie. 

 
USTALENIA KOMISJI: 
 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska 5 głosami za – 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Treść Opinii Nr 40-06/368/70/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

PUNKT – 11 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 

 

• pismo „Manhattan” 

 

• Przewodniczący Wiesław Kamiński  
  Czy ktoś chciałby coś wnieść? 

 

Radny Eugeniusz Głogowski – członek komisji 
Tak, ja bardzo bym prosił, żeby zapoznać nas z planem 

pracy pani audytor. 

 

USTALENIA KOMISJI: 
 
Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska zwraca się 

do Pana prezydenta o przedstawienie komisji 
harmonogramu planu pracy audytora wewnętrznego. 
 

 

Powyższe przyjęto pozytywnie - 4 głosami za, przy 1 

wstrzymującym się. 
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Treść Wniosku Nr 40-06/15/05/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący podziękował zebranym za przybycie i 

zaprosił na następne posiedzenie komisji.  

  

     Przewodniczący  
            Komisji Budżetowej 

       

 Wiesław Kamiński 
 

 

Protokołowała 

Arleta Żuk 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


